

Title (en)

Device for the prevention of misuse of an electrical timer switch.

Title (de)

Vorrichtung zum Sichern einer elektrischen Zeitschaltuhr vor Missbrauch.

Title (fr)

Dispositif pour la protection d'une minuterie électrique contre un usage illicite.

Publication

EP 0451840 A2 19911016 (DE)

Application

EP 91105780 A 19910411

Priority

DE 4011735 A 19900411

Abstract (en)

The invention relates to a device for the prevention of misuse of an electrical appliance. A timer switch (1) can be arranged lockably in the housing (42) together with a plug (5), which is situated in the socket-outlet (4) of the timer switch (1) and is arranged on a line (6) which leads to the electrical appliance to be protected. The housing (42) has at least one opening (40, 41) for guiding through the power cable (11) of the timer switch (1) and the line (6) connected to the plug (5). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum Sichern eines Elektrogerätes vor Mißbrauch. In dem Gehäuse (42) ist eine Zeitschaltuhr (1) zusammen mit einem in der Steckdose (4) der Zeitschaltuhr (1) befindlichen Stecker (5), der an einer Leitung (6) angeordnet ist, die zu dem zu sichernden Elektrogerät führt, verriegelbar anordnbar. Das Gehäuse (42) besitzt wenigstens eine Öffnung (40, 41) zum Hindurchführen des Netzkabels (11) der Zeitschaltuhr (1) und der mit dem Stecker (5) verbundenen Leitung (6). <IMAGE>

IPC 1-7

G04G 15/00

IPC 8 full level

G04G 15/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

G04G 15/006 (2013.01); H01R 13/6397 (2013.01)

Cited by

DE19948326A1; GB2414119A; GB2380815A; GB2380815B; CN102868067A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0451840 A2 19911016; EP 0451840 A3 19920826; DE 4011735 A1 19911205; DE 4011735 C2 19920319

DOCDB simple family (application)

EP 91105780 A 19910411; DE 4011735 A 19900411